
Protokoll 
 
Årsmöte i Skandinavisk Hindersport (SHS) 
Tidpunkt: Lördagen den 29 april 2023 kl 14.30-16.15 
Plats:  Plan 5 i Bro Parks läktarbyggnad, Upplands-Bro, samt via Teams. 
Närvarande: 11 personer. Från styrelsen: Karl-Bertil Wirenstål, ordf, Anna-Maria Andersson,  

Sigyn Dysell, Anders Herlin, Dennis Persson, samt Jesko von Koenigsegg. 
Övriga: Carl Agner, Nadja Bellander, Hans Engblom, Henrik Engblom  
och Marie Westerberg. 

 
1.Ordförande K-B Wirenstål hälsade alla välkomna och öppnade årsmötet. 
 
2. K-B valdes till mötets ordförande och Nadja utsågs till mötets sekreterare. 
 
3. Till justerare valdes Sigyn Dysell och Jesko von Koenigsegg. 
 
4. Närvarolista fördes av stämmans sekreterare. 
 
5. Konstaterades att mötet var behörigen utlyst. 
 
6. Dagordningen godkändes. 
 
7. Verksamhetsberättelsen godkändes och lades till handlingarna. 
 
8. K-B kommenterade årets ekonomiska resultat. Balans- och Resultaträkning fastställdes. 
 
9. Mötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2022. 
 
10. Karl-Bertil Wirenstål omvaldes till ordförande på 1 år. 
Till ordinarie ledamöter i styrelsen omvaldes Anna-Maria Andersson och Dennis Persson  
på 2 år. Anders Herlin omvaldes på 1 år. Dessutom består styrelsen av Sigyn Dysell och 
Susanne Sivrup Rosenqvist, som båda har ett år kvar av sin mandatperiod, samt 
hedersledamoten Jesko von Koenigsegg. 
 
11. Som revisor omvaldes Anki Halpin. 
 
12. Som ledamöter i valberedningen omvaldes Göran Westerlund (sammankallande), Carl Agner 
och Anna Öhgren. 
 
13. Årsavgiften för 2024 fastställdes till 250 kr per person, 300 kr per familj (oförändrat). Man kan 
också lösa livstids medlemskap för 5.000 kr om man vill stötta föreningen lite extra.  
 
14. Inga motioner hade inkommit till årsmötet. 
 
15. Rapportpunkter från styrelsen 
 
a) K-B redogjorde för styrelsens försök att få höjda prispengar i hinderloppen. Trots att man hade 
bett om en omfördelning av medlen, genom att ta bort lopp, och inte en ökning generellt, fick man 
blankt nej av SG. Jesko föreslog att vi ska be om ett personligt möte för att försöka nå fram till 
sportens ledning med budskapet om hur viktigt detta är för de aktiva, samt för nyrekryteringen. 
 
b) Dennis berättade om arbetet i den grupp som hade utsetts av SG för att ta fram en 
verksamhetsplan för hindersporten under 5 år. Gruppen hade satt ihop ett förslag och lämnat 
detta till SG:s vd men utan att få någon återkoppling. Hans nämnde att verksamhetsplanen 
kommer att avrapporteras för fullmäktige i samband med SG:s årsstämma den 11 juni. 



c) K-B redogjorde för status angående anläggande av en hindergård på Bro Park. Det finns en 
offert på railen, som Stockholms Galoppsällskap har erbjudit sig att finansiera, men det saknas 
offert och finansiering på markarbetet. Vid kontakt med Tove Brandt har hon uppgivit att det är 
svårt att få in en sådan offert. Det finns dock en entreprenör som har gjort jobb tidigare på Bro 
Park, som har tittat på området och lovat att återkomma med ett ungefärligt pris, men så har ännu 
inte skett. Dennis påpekade att det borde vara lätt att få in offerter, med tanke på att många 
byggjobbare har lite att göra just nu eftersom byggbranschen är i kris. Uppdrogs åt K-B att själv 
försöka kontakta tänkbara entreprenörer för att få en offert på markarbetet. 
 
d) Anders berättade om sitt arbete med hemsidan, som är under omarbetning 
 
 
16. Övriga frågor. 
 

a) Carl lyfte frågan om säkerhet kring loppen. Dels avsåg han eventuella attacker från 
djurrättsaktivister, som skulle kunna rusa in på banan under tävlingarna, dels avsåg han 
själva hindrena. Han har byggt rivningsbara häckar och visat dem för SG, men mötts av 
ett svalt intresse och därför tagit hem dem igen. Mötet menade att dessa häckar skulle 
kunna vara av intresse i en framtida hindergård, eller vid övningshoppning på fältet vid 
infarten.  

b) Angående häckar så framfördes ett förslag om att SG borde köpa in de norska häckarna, 
om man inte kommer att ha några fler häcklopp där. Ett motargument skulle vara att det 
är bra om de har häckar kvar om aktiva i Norge vill hoppa in hästar och sedan tävla här. 

c) Anna-Maria föreslog att ta förnyad kontakt med företrädare för Klampenborg och fråga 
om de kan tänka sig att arrangera häcklopp. Styrelsen ska behandla detta framöver. 

d) Nadja påminde om det förslag som Sigyn ställde vid SGS årsstämma och som gick ut på 
att ryttare som saknar meriter i hinderlopp skulle kunna få viktlättnad, oavsett antal segrar 
på slätt. SGS skulle skicka förslaget vidare till SG för beredning i hinderkommittén och 
licenskommittén, men hittills har ingen återkoppling hörts. SHS ska bevaka frågan. 

e) Varför sänker man inte vikterna i hinderloppen när ingen 4-åring startanmälts? SG har 
svarat att det är för krångligt att genomföra detta. SHS bör ligga på om detta på nytt. 

f) Frågan om den utökade veterinärbesiktningen för hinderhästarna togs upp. Det är galet 
att den ska ske kl 11.00 när hinderloppen rids vid 15-tiden. Gästande tränare måste 
komma onödigt tidigt till banan och många hästar klarar inte av att stå i gästboxarna utan 
måste ledas runt hela dagen. Uppdrogs åt K-B och Anders att författa en skrivelse om 
detta och förklara vilken olägenhet det innebär och att det strider mot hästvälfärden. 
Kopia på skrivelsen skickas till styrelsen för kännedom. 

g) Anna-Maria undrade varför anmälan till Svenskt Grand National och Champion Hurdle 
måste ligga så tidigt att den ska göras före de första hinderloppen. Svaret man har fått 
från SG är att det har att göra med insatsekonomin. 

h) Marie föreslog att SHS tillsammans med EquiTours skulle kunna arrangera resor till 
hindersportsmetropoler som Aintree, Cheltenham och Fairyhouse för att stimulera 
intresset för hindersporten. Styrelsen noterade förslaget. 

i) Carl föreslog att de gruppen som bjuds in av SG för stallbacksvandring även ska visas 
hindersporten på nära håll och få se loppen från innerplan. SG har dock gått ut med att 
det är totalförbud för icke funktionärer att vistas på innerplan så det är nog svårt att få till. 

 
17. Mötet förklarades avslutat. Den nyvalda styrelsen ska ha ett konstituerande styrelsemöte 
inom kort. K-B skickar ut förslag på datum via e-post. 
 
Bro den 29 april 2023 
 
 
 
Nadja Bellander  K-B Wirenstål  Sigyn Dysell  Jesko von Koenigsegg 
Sekreterare  Ordförande  Justerare  Justerare 


